



RIB-ROOF Metaldachsystem
RIB-ROOF Metal Roofing System

Material
Material

Fläche
Area

RIB-ROOF Speed 500
RIB-ROOF Speed 500

Aluminium-farbbeschichtet mit PVDF-Beschichtung
Aluminium color-coated with PVDF-coating

150.000 m² Dach
150,000 sqm roof

2012 Olympisches Dorf Ashgabat

Turkmenistan
 Turkmenistan

Das Land Turkmenistan baut seine Hauptstadt und die Infrastruktur weiter planmäßig aus. Und dies mit viel Mut, Konsequenz und hohem Engagement. Das Baumagazin „international Construction“ betitelte das beeindruckende Großprojekt bereits als die derzeit weltweit größte laufende Baustelle. Allein im olympischen Dorf sind die Dächer von 17 Gebäuden, darunter die große Arena mit geschwungenen Tribürendach, die kleine Arena, vier große und drei kleine Trainingshallen, das Medical-Center und eine Fußgängerbrücke - mit ca. 140.000 Quadratmeter RIB-ROOF Aluminiumprofilbahnen ausgestattet worden. Zum Einsatz kamen die Aluminiumbahnen der Serie RIB-ROOF Speed 500 im Farbton Azurblau und in unterschiedliche gerundeten Dachbahnen.

RIB-ROOF Fachverleger
RIB-ROOF specialized contractor

Metal Çati, Istanbul

Olympic Village Ashgabat

The country of Turkmenistan is continuing to expand its capital and infrastructure as planned. And is doing this with much courage, consistency and high commitment. The construction magazine “international Construction” already entitled the impressive major project as currently the world’s largest ongoing construction site.

Alone the roofs of 17 buildings, including the large arena with curved grandstand roof, the small arena, four large and three small training halls, the medical center and a pedestrian bridge - have been fitted with about 140.000 sqm of RIB-ROOF aluminium profile sheets in the Olympic Village.

The aluminium profile sheets of the RIB-ROOF Speed 500 series in the color azure blue and in various rounded roofing tracks were used.



Zambelli RIB-ROOF GmbH & Co. KG phone +49 99 31 8 95 90 - 0
 Hans-Sachs-Straße 3 + 5 fax +49 99 31 8 95 90 - 49
 94569 Stephansposching e-mail rib-roof@zambelli.de
 GERMANY www zambelli.com

zambelli

EINFACH FUNKTIONELL BEDACHT